
Zápis z 2. jednání komise životního prostředí ze dne 21.1.2019 

 

Přítomni: Bartizalová, Frydrych, Dědič, Kousal, Pařízek, Štifter, Vápeník,  

Omluveni: Ivan, Votava 

Hosté: Tomáš Zděblo - spolek Jestřábník 

Tajemnice KŽP: Burgetová 

 

Zahájení jednání: 18:04 

Konec jednání: 19:45 

 

Program: 

1. Informace z návštěvy Státního fondu životního prostředí – p. Štifter  
2. Informace z kontrolních dnů z akce „VUAB Pharma a.s. Roztoky- sanace starých ekologických 

zátěží  p. Štifter 

3. Informace o aktivitách spolku Jestřábník- p. Zděblo 
4. Informace z OŽP - pí. Burgetová 
5. Rozdělení zájmových sekcí mezi členy komise 

 
 

1. Informace z návštěvy Státního fondu životního prostředí 

Pan Štifter komisi seznámil s výsledky jednání na Státním fondu životního prostředí ohledně 

dotačního programu Operační program Životní prostředí. Výzva, která končí 28.2. není 

reálná, město bude směřovat k další výzvě pro dotaci, která bude v druhé polovině roku 

2019. Žádost by byla podána po zpracování studie EKO- KOMem. Dotaci lze čerpat na 

velkoobjemové i malé popelnice, lze ji využít na techniku (lis, štěpkovač), nikoli ale na 

automobily. Dotace dosahuje výše až 85%.  

Státní fond ŽP dal doporučení, aby město v případě zpracování žádosti poptalo speciální 

firmu. Zpracování žádosti je komplikované a dochází k častým chybám. 

 

2. Informace z kontrolních dnů z akce „VUAB Pharma a.s. Roztoky- sanace starých 
ekologických zátěží“ 
 

Pan Štifter informoval komisi o kontrolních dnech akce „VUAB Pharma a.s. Roztoky- sanace 
starých ekologických zátěží“, při které probíhá postsanační monitoring obsahu 
buthylacethátu z původních sanačních a monitorovacích vrtů do července 2019. V současné 
době je 18 ks monitorovacích vrtů. VAUB si po ukončení monitoringu plánuje ponechat 2 
vrty. KŽP schvaluje návrh, že by město převzalo 2 vrty pro budoucí kontrolu. Pan Štifter zjistí 
orientační roční náklady na údržbu 2 vrtů. 
 
Doporučení usnesení RM:  
 



Komise životního prostředí doporučuje RM převzít do vlastnictví 2 kontrolní vrty po 

skončení akce v blízkosti Vltavy. Na údržbu jednoho vrtu bude potřeba ….Kč/rok. 

 

3. Informace o aktivitách spolku Jestřábník 

Pan Zděblo informoval nové složení komise o aktivitách spolku, které probíhají na Řivnáči, 

v rámci travního porostu v sadu na Levém Hradci., plochy Alšovy vyhlídky, obnova vřesovišť, 

luk, sadů a alejí.  

4. Informace z OŽP 

Komise byla informována o následné údržbě městské zeleně v Žalově, které budou probíhat 

od 28.1-31.1.2019 a během jarních měsíců. O schváleném kácení stromů, které bude 

probíhat do března. Dále byla komise seznámena s přístavbou školní jídelny v Roztokách, 

která má v některých ohledech vliv na zeleň v jejím okolí. Byl zhodnocen stav živého plotu 

z thújí směrem k ul. 17. Listopadu, který je v těsné blízkosti přístavby školní jídelny. Komise 

se shodla na současném špatném stavu dřevin, kterým do budoucna neprospívá ani blízkost 

umístěné přístavby. V případě, že by do budoucna bylo požádáno o jejich kácení, komise se 

shodla, z důvodu špatného stavu dřevin, pokácení doporučit, za podmínek obnovy za nové, 

vzrostlé (min. 180 cm) thúje.  

5. Rozdělení zájmových sekcí mezi členy komise 

Zeleň- p. Votava, p. Vápeník, pí. Bartizalová 

Povrchová voda, potoky- p. Kousal, p. Dědič 

ČOV-p. Kousal, 

Odpady- p. Štifter, p. Pařízek, 

Ostatní členové si zájmové oblasti rozdělí na dalším jednání komise. 

 

Příští jednání komise životního prostředí se uskuteční 4.3.2019 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Markéta Burgetová                                            Ověřil: Ing. Martin Štifter 
 


